
کشف دارو و لوازم آرايشي قاچاق
در چالوس

مرداد 20, 1393

 

فرمانده انتظامي شهرستان چالوس از کشف يک هزار و 64 عدد دارو و
لوازم آرايشي قاچاق در اين شهرستان خبرداد.

سرهنگ طبري فرمانده انتظامي شهرستان چالوس  گفت: در پي کسب خبري
از منابع اطلاعاتي مبني بر تهيه وتوزيع انواع دارو و لوازم آرايشي
قاچاق در يکي از عطاري هاي اين شهرستان ماموران اداره نظارت بر
اماکن اين شهرستان به همراه نماينده اداره بهداشت جهت بررسي

موضوع به محل اعزام شدند.

فرمانده انتظامي شهرستان چالوس افزود: ماموران ضمن هماهنگي با
مراجع قضايي از اين واحد صنفي به تصدي فردي به نام “مراد – د ”

بازديد کردند.

سرهنگ طبري درادامه اظهار داشت: در بازرسي از اين واحد صنفي هزار
و 64 قلم دارو و لوازم آرايشي قاچاق شامل قرص هاي لاغري، کرم هاي

آرايشي و انواع داروهاي اعتياد آور کشف شد .

به گفته وي، متهم پس از تشکيل پرونده به مرجع قضايي معرفي شد.
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۷۷ درصد جمعیت روستایی بالای ۲۰
هـزار خـانوار کشـور از نعمـت آب

آشامیدنی برخوردار هستند
مرداد 20, 1393

 
رئیس هیئت مدیره و مدیر عامل شرکت مهندسی آبفای کشور در سفر
یکروزه خود به مازندران در بازدید از مجتمع آبرسانی اسبوکلا سواد
کوه گفت: ۷۷ درصد جمعیت روستایی بالای ۲۰ هزار خانوار کشور از

نعمت آب آشامیدنی برخوردار هستند.

مهندس حمیدرضا جانباز، با بیان اینکه دولت و مجلس شورای اسلامی بر
تامین آب آشامیدنی سالم اتفاق نظر دارند، افزود: در این راستا

بدون هیچ منتی وظایف خود را در قبال مردم انجام می دهیم.

وی ، ادامه داد: بر اساس برنامه ریزیهای صورت گرفته، مقرر شد طی
۳ سال آینده مناطقی که در بخش بهره مندی از آب، از میزان متوسط

کشور پایین تر هستند به حد متوسط کشوری ارتقا یابند.

مهندس جانباز، با اشاره به اینکه مجتمع آبرسانی اسبوکلا ، ۴ روستا
را تحت پوشش قرار می دهد، اظهار داشت: تلاش می کنیم از طریق ماده
۱۸۰ و حمایت نمایندگان مجلس، تا دو سال آینده مشکل این منطقه را

برطرف نماییم.

وی خاطرنشان کرد: مسئولان آبفای شهری به مشکلات ناخواسته ای که در
حوزه آب وجود دارد، واقفند و همواره برای خدمت رسانی مطلوب به

مردم،  تلاش می کنند.
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آیت الله سلیمانی عضو مجلس خبرگان رهبری نیز در حاشیه این بازدید
آب را، آبادانی و نبود آب را ویرانی توصیف کرد و گفت: در گذشته
افراد برای تامین آب مصرفی خود، با ظروف سنتی آب را از نقاط دور

دست حمل می کردند .

وی، ادامه داد: در حال حاضر به برکت نظام جمهوری اسلامی ایران و
با پیشرفت تکنولوژی و توسعه جوامع، آب مورد نیاز از طریق لوله

کشی در دسترس همگان قرار گرفت.

این عضو مجلس خبرگان رهبری، با بیان اینکه بخشی از آب مورد نیاز
از طریق نزولات آسمانی وچشمه ها تامین می شود، گفت: با مصرف صحیح
واصولی امکان بهره مندی از این نعمت را برای سایرین فراهم آوریم.

مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب روستایی مازندران، با بیان اینکه مجتمع
آبرسانی اسبوکلا سوادکوه یکهزار اشتراک را پوشش می دهد، افزود:
مردم روستاهای گردنه سر، اسبوکلا، اسپرز و نجار کلا از این خدمات

بهره مند می شوند.

مهندس عبداللهی، تصریح کرد: در حال حاضر ۸کیلومتر خط انتقال، ۳۶
کیلومتر شبکه توزیع و۲۲۰ متر مکعب حجم مخزن با صرف یک میلیارد و

۸۰ میلیون تومان در مجتمع آبرسانی اسبوکلا ایجاد شد.

وی، افزود: احداث ۳ ایستگاه پمپاژ، ۵.۵ کیلومتر خط انتقال، ۳
کیلومتر خط انتقال نیرو و احداث ۷۰۰ متر مکعب مخزن بین راهی با
پیش بینی ۲میلیارد تومان اعتبار برای این مجتمع در دستور کار

قرار دارد.

گفتنی است در این بازدید، مهندس قانع معاون برنامه ریزی و توسعه
شرکت آب وفاضلاب کشور و مهندس ذبیح الله ذاکری مدیرعامل شرکت
آبفای شهری مازندران ودیگر مسئولان استانی و شهرستانی حوزه آب و

فاضلاب نیز حضور داشتند.



ماموريت اصلي ما توسعه اقتصادي
و فرهنگي مازندران است

مرداد 20, 1393

 

 

استاندار مازندران كه در جمع مديران و خبرنگاران صد ا و سيماي
مركز مازندرانگفت:  استان با اين همه منابع ، امكانات و ظرفيت ها
نبايد اين وضع را داشته باشد و امروز با وجود اين همه مشكل ،

ماموريت اصلي ما توسعه اقتصادي و فرهنگي مازندران است
ربیع فلاح،  با تبريك 17 مرداد روز خبرنگار خطاب به خبرنگاران
حاضر در جلسه گفت : شان و منزلت خبرنگاران بسيار والا و ارزشمند
است  و ما انتظار داريم تا خبرنگاران و رسانه ها در خدمت توسعه

استان باشند.

وي تصريح نمود : زير ساخت هاي مازندران براي توسعه فراهم نيست و
متاسفانه مسائل حاشيه اي مهمترين علت عقب ماندگي مازندران است.

استاندار مازندران به رويكرد تعاملي دولت تدبير و اميد با رسانه
ها اشاره كرد و گفت : تعامل گرا و نقدپذيرم اما متاسفانه تعدادي
از افراد نقد و تخريب را تفكيك نمي كنند از انتقاد سازنده و
عالمانه و سازنده استقبال مي كنيم ولي بايد دست به دست هم دهيم و

با مهرباني و همدلي استان را بسازيم
وي از خبرنگاران و رسانه ها خواست تا براي حل مشكلات سر راه توسعه
استان گام بردارند و تاكيد كرد : خبرنگاران و رسانه ها بايد
اعتماد و اميد را به مردم برگردانند و همه بايد خودمان را بايد

https://www.kiapress.ir/?p=21858
https://www.kiapress.ir/?p=21858


براي كارهاي بزرگ و مهم آماده كنيم.
قابل ذكر است به مناسبت روز خبرنگار دكتر ربيع فلاح استاندار
مازنـدران ، عليرضـا يونسـي معـاون سياسـي ، امنيتـي و اجتمـاعي
استاندار و مديران كل حوزه استاندار و روابط عمومي در جمع
خبرنگاران واحد خبر صدا و سيماي مركز مازندران حاضر شده و از تلاش
خبرنگاران اين مركز در جهت انعكاس فعاليتها و اطلاع رساني تقدير و

تشكر نمودند.

طـرح تكريـم مـردم و اربـاب رجـوع
ابلاغ شد
مرداد 20, 1393

 

 

معاون توسعه مديريت و منابع انساني استاندار مازندران در جلسه
كارگروه پژوهش، فناوري و تحول اداري استان از ابلاغ طرح تكريم
مردم و جلب رضايت ارباب رجوع توسط معاونت توسعه مديريت و سرمايه

انساني رييس جمهور خبر داد.
حسن خيريانپور  بيان داشت: اين واقعيتي مهم در كشور ماست كه همه

مسوولين از مردم، براي مردم و در خدمت مردم هستند.
وي افزود: نظام مقدس جمهوري اسلامي بر دو پايه مشروعيت الهي و

مقبوليت عمومي استوار است كه مكمل يكديگر هستند.
خيريانپور با تاكيد بر لزوم فضاسازي عمومي در هفته دولت، اذعان
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داشت: افتتاح طرح ها و پروژه هاي عمراني،توليدي و خدماتي و
برگزاري جشنواره شهيد رجايي از جمله مهم ترين برنامه هاي هفته

دولت خواهد بود.
وي با اشاره به تجليل از كارمندان نمونه و موفق استان در هفته
دولت، تصريح كرد: برگزاري مراسم گراميداشت شهداي دولت نيز از

جمله برنامه هاي مهم اين هفته است.
معاون توسعه مديريت و منابع انساني استاندار افزود: ستاد برگزاري
هفته دولت به رياست معاون سياسي امنيتي استاندار و در شهرستان ها

به رياست فرمانداران تشكيل شده است.
حسن خيريانپور يكي از نيازهاي مهم فعلي جامعه را تكريم مردم
دانست و ادامه داد: جلب رضايت مردم و خدمت رساني مطلوبتر به

آنها، فلسفه وجودي همه دستگاه ها و نهادهاي دولتي است.
وي با بيان اينكه طرح مذكور به زودي با امضاي استاندار به همه
دستگاه ها ابلاغ خواهد شد، تاكيد كرد: اين طرح در راستاي سياست

هاي ابلاغي مقام معظم رهبري است.
معاون توسعه مديريت و منابع انساني استاندار در بخش ديگري از
جلسه، كارگروه پژوهش،فناوري و تحول اداري را بسيار مهم دانست و
ادامه داد: جلسات اين كارگروه به دليل اهميت بايد ماهانه و به

صورت منظم برگزار شود.
وي افزود: از لحاظ كيفي هم بايد دستور كار جلسات را كاربردي و

عملياتي دنبال كنيم.

 

ملاقات استاندار مازندران با 12
سفير برای گسترش همكاريها

مرداد 20, 1393
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استاندار مازندران در جمع سفراي مقيم خارج كشور در محل دفتر
مطالعات وزارت خارجه حضور يافت و علاوه بر سخنراني در جمع بيش از
50 سفير با 12 سفير و روساي نمايندگي هاي خارج كشور ديدار و

گفتگو كرد.
در اين نشست دكتر ربيع فلاح  به بيان ظرفيت هاي گردشگري مازندران
، فرصت هاي سرمايه گذاري و قابليتهاي مازندران در حوزه هاي مختلف

كشاورزي و صنعت پرداخت .
وي اعلام كرد : استان مازندران براي معرفي جذابيت ها و قابليتها
از حضور هيئت هاي خارجي استقبال مي كند و اين آمادگي را دارد تا
با برگزاري نمايشگاهها و جشنواره هاي مختلف فعاليتهاي مشتركي را

به اجرا گذارد.
استاندار مازندران در ادامه با سفيران قرقيزستان ، ازبكستان ،
گرجستان ، لهستان ، مجارستان ، كويت ، گينه ، آذربايجان ، قطر و
سركنسولي آلماتي ، تاتارستان ، حيدرآباد هند ملاقات و گفتگو كرد.

حضور تيم هاي اقتصادي و گردشگري ، خواهر خواندگي رامسر با شهر
چابكسر تاتارستان روسيه ، همكاري در زمينه گردشگري ، صادرات
محصولات كشاورزي و باغي از جمله كيوي ، تبادل تجارب گلخانه اي از

جمله مباحث مطرح شده در اين ملاقات ها بوده است



تسـريع در اجـراي خـط لـوله گـاز
دامغان به مازندران

مرداد 20, 1393

 

 

 

معاون امور عمراني استاندار، در جلسه اي كه به منظور تبيين، زمان
بندي و تسريع در اجراي خط لوله گاز دامغان-كياسر-ساري-نكا برگزار
شد، با اشاره به اهميت فوق العاده احداث اين خط لوله و نقش
مستقيم آن در تامين گاز مصرفي مازندران، خاطر نشان ساخت: اجراي
خط لوله گاز دامغان-كياسر-ساري-نكا، پايداري گاز در استان را
افزايش خواهد داد و  موجب خروج مازندران  از  بن بست گازي خواهد

شد.

علی نبيان، تصريح كرد: با توجه به عزم وزارت نفت، تاكيدات
استاندار مازندران و جديت استان در پيگيري اين پروژه، اميدواريم،

اين طرح در اسرع وقت به بهره برداري برسد.
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در اين جلسه مقرر گرديد:

-در اجراي خط لوله توسط مجري طرح به كارفرمايي شركت مهندسي توسعه
گاز كشور، در اسرع وقت با توجه به خريد ورق لوله ها از كشور هند

نسبت به حمل، ساخت و جوشكاري در محل اقدام گردد.

  – براي فاز دوم پروژه ( خط ساري – نكا ) نيز ضمن مطالعه نسبت
به تعيين خط لوله و سپس عمليات اجرايي آن اقدام گردد.

-در ادامه با توجه به مسائل مطروحه، اجراي پروژه  در ارتباط با
منابع طبيعي و ميراث فرهنگي ضمن بررسي موضوع ، راه حل هاي لازم،
تعيين و مقرر شد؛ طي زمان بندي مناسب نسبت به رفع موانع اقدام

گردد.

گفتني است؛ در اين جلسه رييس گروه حمل و نقل و ترافيك استانداري،
مدير عامل شركت گاز استان، مدير خط لوله نفت و مخابرات استان،
مدير عمليات گاز رساني منطقه 9 و مجري طرح و نماينده شركت مهندسي
توسعه گاز وزارت نفت حضور داشتند به ارايه ديدگاه ها و نقطه

نظرات خود پرداختند.

(تصـاویر) حجـاب قبـل و بعـد از
ورود

مرداد 20, 1393
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کیاپرس :حجاب علاوه بر ارزش فرهنگی و دینی خود می تواند بیانگر
تفاوت ها باشد. تفاوت کسانی که بر حفظ کرامت خویش تاکید دارند
با آنهایی که آسان تر از کنار این موضوع می گذرند. با این حال
تجربه پوشش کامل اسلامی یا همان چادر نشان می دهد که نه
محدودیتی در کار است. نه حصار و نه زیر و روشدنی در ظاهر. یک

تجربه که شاید برای همه ما با حضور در بقاع متبرکه رخ دهد.
تصاویر زیر عکسهایی است که مرضیه حیدرزاه در خبرگزاری مهر ثبت

کرده است.

منبع: خبرگزاری مهر

http://fararu.com/


برخی پروژههای عمرانی موقوفات
بـا مشکـل کمبـود نیـروی انسـانی

مواجه است
مرداد 20, 1393
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قائم مقام سازمان بنیاد توسعه و عمران موقوفات در جلسه هیئت
مدیره موقوفات و بقاع متبرکه مازندران، با اشاره به اینکه برخی
از پروژههای عمرانی موقوفات با مشکل کمبود نیروی انسانی مواجه
هستند، اظهار کرد: اجرای دقیق و عمل به زمانبندی تعیین شده توسط

نیروی انسانی نیز کافی صورت میگیرد.

عدل هاشمی  به انجام اصولی پروژههای اقتصادی تاکید کرد و گفت:
پروژههای اقتصادی باید راهبردی، کاربردی و هدفمند باشد.

وی با بیان اینکه کارها باید با تدبیر و برنامهریزی انجام شود،
افزود: اولویتپذیری در انجام کارها باید مدنظر همه مسئولان قرار

بگیرد.

قائم مقام سازمان بنیاد توسعه و عمران موقوفات با بیان اینکه
پروژههای عمرانی موقوفاتی که توجیه اقتصادی دارند باید در اولویت
قرار گیرد، تصریح کرد: کار در پروژههای عمرانی موقوفات باید

تقسیم و زمانبندی شود.

وی بر جلوگیری از عملکرد سنتی در پروژههای اقتصادی موقوفات و
بقاع متبرکه تاکید کرد و گفت: گزارش روزانه از فعالیت و پیشرفت
پروژههای عمرانی موقوفات از سوی ناظران در اختیار مسئولان و

مدیران نیز قرار بگیرد.

هاشمی تاکید کرد: وقتی مردم میدانند که این ساختمان و پروژه برای
اوقاف است پس باید تمام تلاش خود را در راستای اجرای دقیق آن

بهکارگیری کنیم.

وی خواستار جلوگیری از بلاتکلیفی در پروژههای عمرانی موقوفات شد و
گفت: در پروژههای عمرانی موقوفات نباید بلاتکلیفی و سهلانگاری

دیده شود.

قائممقام سازمان بنیاد توسعه و عمران موقوفات با تاکید بر اینکه
سرمایهگذار باید در زمینه زمانبندی تحویل پروژه پاسخگو باشند،
خاطرنشان کرد: پروژههای عمرانی موقوفات باید توجیه اقتصادی داشته
باشد و این امر مورد تاکید نماینده ولی فقیه و رئیس سازمان اوقاف

است.



تمدیـد فراخـوان نهمیـن جشنـواره
نامه ای به امام رضا(ع) تا 22

مرداد
مرداد 20, 1393

فراخوان نهمین جشنواره نامه ای به امام رضا(ع) تا 22 مرداد
ماه تمدید شد

معاون فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی مازندران با اعلام این
خبر گفت: با توجه به استقبال انجام گرفته از نهمین جشنواره
سراسری نامه ای به امام رضا(ع) این رویداد تا 22 مرداد ماه تمدید

شد تا امکان حضور علاقمندان فراهم شود.
عباس زارع افزود: تا کنون 96 هزار و 849 نامه به دبیرخانه

جشنواره ارسال شده است.
افزود : آثار ارسالی به این جشنواره همواره روندی صعودی داشته

است و دل نوشته های ارزشمندی را  دریافت کرده ایم .
نهمین جشنواره سراسری نامه ای به امام رضا (ع) در 5 مقطع سنی 
کودکان  ( 10-7 سال) ، نوجوانان (15 -11 سال ) ، جوانان  (16-20
سـال ) و ( 31 –21 سـال ) و بزرگسـالان ( از 31 سـال بـه بـالاتر )

برگزار می شود.
زارع با بیان این که اهداف اصلی جشنواره اشاعه و ترویج فرهنگ
رضوی است افزود:جشنواره سراسری نامه ای به امام رضا (ع) مردمی
ترین جشنواره فرهنگی امام رضا (ع)محسوب می شودکه در سال گذشته

بیش از 92 هزار نفر مخاطب داشت.
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انتقاد مدیرکل حفاظت محیط زیست
مازنـدران:باغ وحـش بابلسـر در

بافت مسکونی واقع شده است
مرداد 20, 1393

 

مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران درباره رسیدگی به وضعیت نامناسب
نگهداری حیوانات در باغ وحش بابلسر گفت: هدف محیط زیست ساماندهی

باغ وحش بابلسر است.

دکترناصر مهردادی  د با اشاره به اینکه فعالیت باغ وحش بابلسر از
سال 64 آغاز شد، افزود: این مجموعه جزء قدیمیترین مرکز نگهداری

از حیوانات محسوب میشود.

وی ادامه داد: در حال حاضر بالغ بر 10 گونه پستاندار شامل بز،
کانگورو، گوزن زرد، شتر دوکوهانه، سیاهگوش، میمون، خرس، شیر و

گرگ و حدود 24 گونه پرنده ازجمله بومی و اهلی در باغ وحش بابلسر
نگهداری میشوند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران با بیان اینکه دو سال گذشته
مجوز باغ وحش بابلسر منقضی شد، اظهار داشت: مجوز موقت برای این
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مجموعه صادر شد که امسال درخواست تمدید شده است.

وی افزود: برای تمدید مجوز فعالیت باغ وحش بابلسر باید از
دستگاههای دامپزشکی، شبکه بهداشت و شهرداری استعلام گرفته شود.

دکترمهردادی گفت: اگر مجموعه بخواهد به فعالیت خود ادامه دهد
باید پاسخ استعلامها از دستگاههای ذیربط و نظر کارشناسی محیط زیست
که منطبق با ضوابط به کمیته فنی ساماندهی مراکز نگهداری جانوران

وحشی و باغهای وحش را بگیرد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران با اشاره به اینکه برای ادامه
پیگیری درباره فعالیت این باغ وحش در حال حاضر در مرحله پیگیری و
ارجاع به کمیته مورد نظر هستیم، افزود: شکایاتی از سوی دوستداران
محیط زیست مبنی بر نامناسب بودن محل نگهداری حیوانات دریافت شد و

هدف ما ساماندهی این مجموعه است.

وی با بیان اینکه باغ وحش بابلسر در بافت مسکونی و تفریحی واقع
شده است، اظهار داشت: شهرداری باید کاربری محل را به ما اعلام کند

در صورت مناسب بودن محل، پس از استعلامها و نظر شفاف دستگاهها
میتوان این مجموعه را به باغ پرندگان و یا مرکز نگهداری محدودتری

تبدیل کرد.

دکترمهردادی ادامه داد: در صورتیکه امکان تبدیل این مجموعه وجود
نداشته باشد در محدوده زمانی مناسب باید نسبت به جابهجایی گونهها

اقدام کرد.

وی در پایان متذکر شد: نگهداری و ساماندهی حیوانات وحشی وظیفه
محیط زیست است که نمیتوانیم بیضابطه عمل کنیم

 


